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Μια μεγάλη ηθοποιός 
από το Δήμο μας 

Η  ηθοποιός, Δέσποινα Στυλιανοπούλου,  που τόσα έχει
προσφέρει ως  πρωταγωνίστρια και θιασάρχης γεννήθηκε
στο δήμο μας. Μιλάμε για το δήμο Μεσσήνης στον οποίο
ως γνωστό εντάχτηκαν και τα Βουφραδοχώρια. Γεννήθηκε
το 1937 στη Μεσσήνη. Σπούδασε φωνητική στο Ελληνικό
Ωδείο και θέατρο στη Δραματική Σχολή Δημήτρη Ροντήρη,
απ' την οποία και αποφοίτησε το 1959. Εμφανίστηκε για
πρώτη φορά στον κινηματογράφο το 1960, στην ταινία
«Ξένος της νύχτας» και έκτοτε καθιερώθηκε σε ρόλους
κωμικούς. Ο πλέον συνηθισμένος ρόλος της ήταν αυτός
της επαρχιώτισσας οικιακής βοηθού που πετούσε συνέχεια
«μαργαριτάρια». Επίσης έπαιζε τη λαϊκή κοπέλα σε μη
πρωταγωνιστικούς ρόλους. Το έτος 1967, σε πολλούς καλ-
λιτεχνικούς κύκλους θεωρήθηκε «έτος Στυλιανοπούλου»,
επειδή είχε συμμετάσχει σε 12 διαφορετικές ταινίες μέσα
στον ίδιο χρόνο. Για πολλά χρόνια υπήρξε θιασάρχης στο
θέατρο Αυλαία του Πειραιά.

Ένας συμπατριώτης μας έγινε
Υπουργός στην Αυστραλία

Μάιος του 1964. Με το
υπερωκεάνιο “Πατρίς“ της
εταιρείας Χανδρή αποβιβά-
ζονται σε μια αποβάθρα του
λιμανιού της Μελβούρνης
εκατοντάδες Έλληνες μετα-
νάστες. Aνδρες, γυναίκες
και παιδιά. Με μοναδικά
εφόδια μια βαλίτσα με τα
απαραίτητα και πολλά όνει-
ρα. Ανάμεσά τους και ένα
πεντάχρονο αγοράκι. Για
εκείνο το υπερατλαντικό
ταξίδι των 30 ημερών δε
θυμάται και πολλά πράγμα-
τα. Θυμάται μόνο πως
έφτασε νύχτα στη Μελ-
βούρνη και εντυπωσιάστηκε
από τα πολλά λαμπερά
αστέρια στον ουρανό. Προ-
φανώς έλαμπε και το δικό
του τυχερό άστρο. Το αγο-
ράκι αυτό είναι σήμερα ο
πρώτος, γεννημένος στην
Ελλάδα, υπουργός του
Φιλελεύθερου κόμματος της
Βικτώριας, της δεύτερης
πολυπληθέστερης πολιτείας
της Αυστραλίας. Πρόκειται
για το Νίκο Κότσιρα, εκπαι-
δευτικό στο επάγγελμα,
που γεννήθηκε στο χωριό
Χανδρινού κοντά στην Πύλο
το 1959. Στην Αυστραλία ο
Νίκος Κότσιρας, μικρό παι-
δάκι, βρέθηκε μαζί με την
οικογένειά του. Δύσκολα τα
πρώτα χρόνια. Αγώνας για
επιβίωση. Σπούδασε εκπαι-
δευτικός, έγινε διευθυντής
σχολείου, αλλά τον κέρδισε
η πολιτική. Υπηρέτησε για
πολλά χρόνια ως σύμβου-
λος του πρώην πρωθυπουρ-
γού της Βικτώριας και γνω-
στού φιλέλληνα Τζεφ Κένετ,
αλλά και του υπουργού του
Φιλ Χάνιγουντ, και το 1999
εξελέγη μέλος του πολιτεια-
κού κοινοβουλίου. Κέρδισε
την έδρα του Μπουλίν, την
οποία κατέχει έως σήμερα.
Όλα αυτά τα χρόνια ήταν
στην αντιπολίτευση, έως το
Σάββατο 27 Νοεμβρίου που
η παράταξή του, ο Συνασπι-
σμός Φιλελευθέρων-Εθνι-
κών, κέρδισε τις εκλογές.
Και ο Νίκος Κότσιρας διατή-
ρησε την έδρα του με ένα
ποσοστό 64%! Στη νέα
κυβέρνηση, της οποίας
ηγείται ο Τεντ Μπέιλιου, ο
Νίκος Κότσιρας ανέλαβε
υπουργός Πολυπολιτισμι-
κών Υποθέσεων. Τι υπουρ-
γείο είναι αυτό; Ο ίδιος ο κ.

Κότσιρας μας εξηγεί: “Για
μας, πολυπολιτισμός σημαί-
νει να αναγνωρίζουμε πως
όλοι μας προερχόμαστε
από διαφορετικό εθνικό,
πολιτιστικό ή θρησκευτικό
περιβάλλον. Να είμαστε
υπερήφανοι για την κατα-
γωγή μας, στην περίπτωσή
μας για την ελληνική κατα-
γωγή μας, αλλά και αφο-
σιωμένοι στο αυστραλιανό
έθνος“. Και όσον αφορά τον
πολυπολιτισμό, όπως εξηγεί
ο κ. Κότσιρας, η Πολιτεία
δεν περιορίζεται μόνο στα
ευχολόγια αλλά κάνει και
έργο, καθώς “χρηματοδο-
τούνται οι μεταναστευτικοί
φορείς για το πολιτιστικό
και κοινωνικό έργο που επι-
τελούν, δίνονται χρήματα
για υπηρεσίες διερμηνέων
και μεταφραστών και γενικά
γίνεται ό,τι είναι δυνατόν
για να χαίρουν ίσης αντιμε-
τώπισης και δικαιωμάτων
όλοι οι πολίτες, απ‘ όπου
και αν προέρχονται“. Μερι-
κά ενδεικτικά παραδείγματα
που αφορούν τους ομογε-
νείς: Ο κ. Κότσιρας δεσμεύ-
τηκε ότι η κυβέρνηση Μπέι-
λιου θα διαθέσει 2 εκατομ-
μύρια δολάρια για την ανέ-
γερση του Πολιτιστικού
Κέντρου της Ελληνικής Κοι-
νότητας Μελβούρνης, στο
κέντρο της πόλης. Επίσης,
θα δοθούν περίπου 10 εκα-
τομμύρια δολάρια, υπό
μορφή επιδότησης, για
τους μαθητές που μαθαί-
νουν ελληνικά (και άλλες
γλώσσες) σε σαββατιανά
και απογευματινά σχολεία.
Η κυβέρνησή του θα διαθέ-
σει 1 εκατομμύριο δολάρια
για την ανάπλαση της ελλη-
νικής γειτονιάς του “ελληνο-
κρατούμενου“ Όκλι, του
πεζόδρομου Eaton Mall.
Επιπλέον θα δοθούν
100.000 δολάρια μετά την
ολοκλήρωση των έργων, για
τη διεξαγωγή ελληνικού
φεστιβάλ. Ο κ. Κότσιρας
είπε, ακόμα, ότι θα δοθούν
100.000 δολάρια στην
Κυπριακή Κοινότητα Μελ-
βούρνης για να εορτάσει τα
80 χρόνια της. Από το 1992
που ασχολήθηκε με την
πολιτική (ως σύμβουλος του
Τζεφ Κένετ αρχικά, αλλά ως
βουλευτής και ως σκιώδης
υπουργός στη συνέχεια) ο

κ. Κότσιρας έχει προσφέρει
ανεκτίμητες υπηρεσίες
στην ομογένεια και την
Ελλάδα. “Για πρώτη φορά“,
μας λέει, “επέστρεψα στην
Ελλάδα το 1974, δέκα χρό-
νια μετά τη μετανάστευσή
μας. Ήμουν 15χρονο αγόρι
τότε. Πήγα στο χωριό μου,
στου Χανδρινού. Το πατρι-
κό μας σπίτι δεν υπήρχε.
Έσκυψα και φίλησα το έδα-
φος. Το ελληνικό έδαφος -
και έκλαψα“. Μας τα λέει
αυτά και βουρκώνει πάλι.
“Από το 1992 και μετά προ-
σπαθώ να πηγαίνω τουλάχι-
στον μια φορά το χρόνο
στην Ελλάδα, αν και τώρα
που ανέλαβα υπουργός
ίσως δυσκολέψουν τα
πράγματα“, μας λέει. Μετά
την ενασχόλησή του με την
πολιτική γνώρισε και πολ-
λούς Ελληνες πολιτικούς,
από όλες τις παρατάξεις,
και με πολλούς έγινε φίλος.
Παρακολουθεί από πολύ
κοντά τις εξελίξεις στην
Ελλάδα και ιδιαίτερα την
οικονομική κρίση που διέρ-
χεται η χώρα, αλλά δε θέλει
να εκφράσει άποψη για το
πώς μπορεί να ξεπεραστεί.
“Αυτό, νομίζω, είναι ένα
θέμα που το ξέρουν καλύ-
τερα οι Έλληνες και οι
πολιτικοί εκπρόσωποί τους.
Δεν είναι σωστό να τους
δώσω συμβουλές από το
εξωτερικό και εκ του ασφα-
λούς. Εγώ εύχομαι σύντομα
να ξεπεραστεί η κρίση και
να βρει η Ελλάδα το δρόμο
της. Το μόνο που θέλω να
πω είναι πως όταν η πατρί-
δα περνά δοκιμασία, τα
κόμματα πρέπει να βάζουν
το εθνικό συμφέρον πάνω
από το κομματικό“.[Του Σ.
Χατζημανώλη από το ΑΠΕ].

Λιμενάρχης Πύλου ο Αργύρης Σμυρνής

Λιμενάρχης Πύλου ανέλαβε στις 22 Νοεμβρίου 2010  ο πλωτάρχης
Αργύρης Σμυρνής. Παρέλαβε τα καθήκοντά του από τον αντιπλοίαρχο
Γεώργιο Σταυρόπουλο που τοποθετήθηκε στην Ακαδημία Εμπορικού
Ναυτικού στον Ασπρόπυργο. Ο Αργύρης  Σμυρνής μιλώντας στην
τοπική εφημερίδα «Ελευθερία» με την ανάληψη των καθηκόντων του,
ανέφερε μεταξύ άλλων: “Καλούμαστε, τώρα, σε μια εποχή με τις όποι-
ες δυσκολίες, να συνδράμουμε στο έργο της Πολιτείας. Πρωταρχικός
μας σκοπός είναι να εξυπηρετήσουμε τους πολίτες, να συνδράμουμε
τους φορείς στην προσπάθεια που γίνεται για την τουριστική ανάπτυ-
ξη της περιοχής, καθώς η ναυτιλία έχει μειωθεί σημαντικά“.

Έκλεψαν χρυσαφικά στη Μεσσήνη

Στην έδρα του δήμου μας  τη Μεσσήνη άγνωστοι διαρρήκτες
έκλεψαν το Δεκέμβριο του 2010 χρυσαφικά αξίας 70.000 ευρώ
από κοσμηματοπωλείο στη Μεσσήνη. Σύμφωνα με τον ιδιοκτήτη
του καταστήματος Σπύρο Κουφόγιαννη, οι δράστες πήραν μόνο
ακριβά χρυσαφικά, χωρίς να κλέψουν άλλα κοσμήματα, ρολόγια
ή οπτικά. Οι δράστες παραβίασαν το ρολό, έσπασαν τη γυάλινη
πόρτα του καταστήματος και άδειασαν τη βιτρίνα από τα ακριβά
χρυσαφικά. Η αρχική εκτίμηση για το ύψος της ζημιάς, πριν ολο-
κληρωθεί η καταγραφή των κλοπιμαίων, κάνει λόγο για 70.000
ευρώ περίπου.

Λίγα λόγια για το Ζαπάντι

Ο οικισμός Ζαπάντι ήταν από τους ιστορικότερους οικισμούς
της περιοχής Αριστομένη, ιδιαίτερα την περίοδο της Τουρκοκρα-
τίας. Κατοικήθηκε ως τα τέλη της δεκαετίας του 1920, οπότε
έπαψε να αποτελεί ανεξάρτητο οικισμό, με το Διάταγμα της 23ης
Νοεμβρίου 1928 που δημοσιεύθηκε στο ΦΕΚ 246/1928, αφού η
πλειοψηφία των κατοίκων του μετακινήθηκε σταδιακά στον οικι-
σμό  Χορεύτρα. Ένα χρόνο νωρίτερα, το 1927,  με το Διάταγμα
της 4ης Νοεμβρίου 1927 που δημοσιεύθηκε στο ΦΕΚ 306/1927 τ.
Α΄  το χωριό είχε μετονομαστεί σε Κρυόβρυση.  Στις αρχές της
δεκαετίας του 1920 στο χωριό Ζαπάντι κατοικούσαν μόνο 54
άτομα. Την ίδια εποχή στο χωριό Χορεύτρα είχαν μετακινηθεί 90
άτομα.


